
 

 

 

Schriftelijke vragen (Artikel 41 RvO), fractie HvH, met betrekking tot de 

vertraging van de aanbesteding van het hoofdcontract van de HOV. 

 

Datum: 7-augustus-2018 

 

 

Geacht College, 

 

 

De aanbesteding van het hoofdcontract voor de HOV heeft vertraging opgelopen. Waar 

eerst het contract in juli 2018 gegund zou worden, wordt nu de gunning pas 3 maanden 

later in oktober 2018 verwacht. 

 

Ondertussen gaan voorbereidende werkzaamheden op Anna’s Hoeve (verlegde weg over 

Anna’s Hoeve), bij Monnikenberg (ecoduct) en rond de Mussenstraat en de overgang van 

de Oosterengweg gestaag door. 

 

Met name de schade aan de natuur in Monnikenberg, Anna’s Hoeve, de afsluiting van de 

Oosterengweg voor meerdere jaren, de bereikbaarheid van hulpdiensten naar Hilversum 

oost, de kosten en de belemmering van de verdere ontwikkeling van de Spoorzone 

Oost(eventuele lightrail en/of ondertunneling van het spoor) zijn voor Hart voor 

Hilversum altijd redenen geweest om tegen de aanleg van de HOV in ‘t Gooi te zijn. 

 

Helaas zijn alle juridische besluiten reeds genomen, met instemming van een 

meerderheid van andere partijen in de raad. Dit neemt echter niet weg dat bij 

kostenoverschrijding en overschrijdingen van andere afspraken er toch andere besluiten 

zullen moeten worden genomen. 

 

Vragen aan het College: 

 

1. Aangezien de inschrijvingen binnen waren voor juli 2018, wat is dan nu de reden 

dat de gunning van het hoofdcontract van de HOV vertraging oplevert? Is wellicht 

de opleving van de Nederlandse economie en daarmee het duurder dan begroot 

worden van de HOV de reden hiervan of is er een andere reden en wat is deze 

dan? 

2. Hoe en wanneer wordt de Raad door het College op de hoogte gesteld van 

eventuele budgetoverschrijdingen o.a. als gevolg van de gunning van dit 

hoofdcontract of van andere overschrijdingen van begrotingsposten? 

3. Welke concrete maatregelen gaat u nemen om er voor te zorgen dat de 

gemeente Hilversum niet meer bijdraagt aan het project dan de afgesproken 

2.500.000€ die tevens vermeld staat in het coalitieakkoord en toch het hele 

afgesproken traject gerealiseerd krijgt? 

4. In de overeenkomst over de HOV staat dat er versoberd moet worden op het 

traject mocht er een tekort aan geld zijn voor het gehele project. In het 



coalitieakkoord staat echter dat er voor wat betreft Hilversum niet verder 

versoberd kan worden op het hele traject. Waar verwacht u dat er eventueel op 

initiatief van de provincie verder op versoberd zou kunnen gaan worden? Wordt 

bijvoorbeeld de verlegde weg over Anna’s Hoeve dan alsnog niet gerealiseerd? Of 

gaat een andere partij extra geld toeleggen? 

5. Welke concrete maatregelen gaat u nemen om er voor te zorgen dat er straks 

niet onnodig bomen worden gekapt of andere onomkeerbare werkzaamheden 

plaats gaan vinden in afwachting van de gunning en eventuele versobering van 

het hoofdcontract?  

6. Heeft de vertraging uiteindelijk ook gevolgen voor de einddatum die momenteel 

voor november 2022 gepland staat? En welke gevolgen heeft dit voor de 

bewoners en de verkeersstroom in Hilversum? 

 

 

“Wij verzoeken uw College deze Art. 41 vragen uiterlijk op vrijdag 7 september a.s.  te 

beantwoorden. Dit staat i.v.m. de Commissie Verkeer op 12 september”., 
 

 

Namens de fractie 

 

 

 

Henk Blok 

 

 


